
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Mødetidspunkt Den 27.1. kl. 17-19.30 

Sted Mødet blev afviklet virtuelt via Teams 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Pia Lægaard Andersen, gæst (PL) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Lise Westergaard Christensen (LC) 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Juul (HJ) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Mathilde Emilie Grønholm Jepsen, elevråd (MJ) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Julie Quass Lykke Pedersen (JQ) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud PL, MS, HJ, MJ, NW og JK 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

1 

 

17.00 Godkendelse af dagsor-

denen 

Godkendelse af dagsordenen samt kort præ-

sentationsrunde. 

 

Dagsordenen blev godkendt, og alle medlem-

mer af bestyrelsen præsenterede sig. En 

særlig velkomst til Julie, repræsentant fra 

Børne- og skoleudvalget. 

 

SK 

2. 17.05 Drøftelse af arrangemen-

ter i SFK-regi 

Camilla Ritzau, afdelingsleder for afdeling 1, 
SFO og SFK, samt Nikolaj Tetens, koordina-
tor for SFK, deltog i dette punkt. 
 
Vi drøftede skolens oplæg til en retningslinje 
for ture ud af huset og egenbetaling. 

KG 
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Bestyrelsen fandt det positivt med de mange 
aktiviteter i SFK og så en god udvikling der. 
Oplægget til retningslinje blev drøftet, og be-
styrelsen var glade for, at der kom en ret-
ningslinje, sådan at denne kan meldes ud 
som orientering til alle forældre i SFK. 
 
I forhold til egenbetaling drøftede bestyrelsen 
væsentligheden af, at alle elever skal kunne 
komme med også selvom familien ikke har 
råd. Skolen er opmærksom på dette, og har 
tidligere støttet et par elevers deltagelse. Der 
vil fremadrettet være fokus på dette fra SFK 
samt fra lærerne på de relevante trin. 
 
Vi drøftede hvorvidt alle elever skal deltage 
på alle ture, og om der ellers kan blive en op-
levelse af eksklusion. Skolen er ikke af den 
holdning, at alle skal deltage i alt. Noget kan 
også være tilrettelagt efter interesser, og der 
vil også være målgrupper på en del af arran-
gementerne. 
 
Retningslinjen blev godkendt, og den tænkes 
ind som en del af evalueringen af princippet 
for SFO og SFK. 
 

3. 17.35 Elevrådet Punktet var aflyst, da mødet var blevet virtu-
elt. 
 

KG 

4. 17.45 Nationale test samt af-

gangsprøveresultater 

 

Punktet var aflyst, da Jacob var fravæ-
rende fra mødet. 
 

JK 

 18.00 PAUSE SPISNING  

5. 18.15 Økonomi Status på skolens økonomi samt budget for 
2022. 
 
Karin gennemgik budgetterne for begge afde-
linger og gav et overblik over årets resultater. 
 
Skolens almenafdeling budgetterer med et 
mindre overskud (278.000 kr) i 2021.  
Skolen har ikke brugt at de tilførte midler fra 
BSU i forbindelse med skolesammenlægnin-
gerne, men har ved udgangen af dette år ge-
nereret et mindre overskud. 
 
Specialafdelingen budgetterer med en drift i 
balance. Kronebeløbet pr elev har en større 
betydning i Specialafdelingen, og der er der-
for justeret ned i elevtallene for ikke at 

KG 



 

 

risikere noget i forbindelse med budgetlæg-
ningen. 
Specialafdelingen har i 2021 genereret et 
mindre overskud og er dermed gældsfri. 
 

6. 18.30 Princip for opgave- og 

fagfordeling 

Princippet blev drøftet på sidste møder og til-
rettet efter mødet. Bilag til endelig vedtagelse 
er vedlagt dagsordenen. 
 
Princippet blev godkendt af bestyrelsen og 
bliver nu lagt på hjemmesiden. 
 

SK 

7.  18.35 Princip for samarbejde 

mellem skole og hjem 

 

Bestyrelsen fører tilsyn med princippet. 
Evalueringspunkter fra princippet er: 
• Forældrenes tilfredshed med samarbejdet 
mellem skole og hjem generelt 
(Forældretilfredshedsundersøgelsen) 
• Hvorvidt møder og samtaler afholdes og 
med hvilken grad af deltagelse fra forældrene 
 
Forældretilfredshedsundersøgelsen er ikke 
aktuel og blev derfor ikke inddraget. 
Skolen fremlagde, at der afholdes forældre-
møder i alle klasser i første kvartal af skole-
året, og at langt de fleste skole-hjem-samta-
ler er afviklet. Enkelte er udskudt enten pga. 
corona eller pga. lærerskift. 
 
Bestyrelsen vedtog to ændringer i princippet 
begge omhandlende forventningen til foræl-
drenes aktivitet på Aula – omkring at læse 
beskeder og omkring at læse elevplanen. 
 
Bestyrelsen er optaget af hvordan princippet 
”kommer ud at gå”. Her ønskes kontaktforæl-
drene inddraget. Bestyrelsen vil gerne drøfte 
dette videre på et kommende møde. 
 

SK 

8. 19.00 Princip for arbejdet med 

og som kontaktforældre 

 

Bestyrelsen fører tilsyn med princippet. 
Evalueringspunkter fra princippet er: 
-Forældrenes tilfredshed med samarbejdet 
mellem skole og hjem generelt 
(Forældretilfredshedsundersøgelsen) 
-At alle klasser på nær en har kontaktforæl-
dre samt at disse er registreret. Skolebesty-
relsen diskuterer videre svarene fra spørge-
skemaet ved næste bestyrelsesmøde. 
 
Der er registreret kontaktforældre i alle klas-
ser, og langt de fleste har svaret på bestyrel-
sens spørgeskema. 
 

SK 



 

 

Bestyrelsen er opmærksom på, at der måske 
mangler en klar målformulering i princippet 
og at der kan uddybes mere i forhold til den 
ressource kontaktforældrene kan være som 
bindeled mellem skolen og forældrene. 
 
Heidi arbejder videre på formuleringen af 
princippet. 
 

9. 

 

19.20 Meddelelser fra:  SK 

Formanden  Samia spurgte ind til projektet ”Børn hjælper 

børn”. Heidi følger op sammen med Jacob K 

og Kasper. 

 

Skoleledelsen Der er ansat en ny pædagog på skolen til 

start 1.3.  

 

Medarbejderne    

Andre Julie orienterede om starten i det nye Børne- 

og skoleudvalg. Her vil være et stort fokus på 

skolerne og på de rammer, skolerne arbejder 

under. 

 

10. Eventuel 

 

  

 

Kommende møder: 

9.3. 

5.4. 

10.5. 

9.6. 

 

 


